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Относно: ремонти на улици в Стария град

Състоянието на ремонтираните улици в Стария град е много лошо.

Когато гледаме ремонта на улиците, който направиха преди 3 години в Стария 
град, забелязваме, че паветата на улица „Медникарска“ и на улица „Драгоман“ 
под и над Американския колеж "Аркус" все още са в добро състояние.
Колко различно е състоянието на калдъръма на улица „Драгоман“ между 
родната къща на Петко Р. Славейков и Халите и в много от другите улици в кв. 
„Варуша“, вкл. Самоводската чаршия. Старият не-циментиран калдъръм преди 
3 години е заменен с циментиран „килим“ от смес от старите камъни и плочки и 
въпреки частичните ремонти през последните 2 години отново е пълен с дупки, 
счупени плочки и т.н.

В началото на проекта целта беше определена, както следва: 
"Инвестиционното намерение „Привлекателна и съхранена автентична градска 
среда в град Велико Търново“ включва следните дейности - подмяна и 
обновяване на уличните настилки, тротоарите, пешеходните алеи, стълбищата, 
елементите на градското обзавеждане /парапети, пейки, кошчета за смет/, 
озеленяване и залесяване, монтаж на енергоспестяващо улично осветление. 
Автентичният вид на настилките в квартал „Варуша“ ще бъде запазен."



Над 8 млн.лв. са инвестирани в ремонта на улиците в Стария град.

Но каква е реалността след 3 години: ремонт след ремонт и въпреки това 
състоянието на тези улици се влошава.

Въпросът за тези пари е дали са изразходвани ефективно и какво е качеството 
и контролът върху изпълнението на проекта. И дали дейностите наистина са 
изпълнени с уважение към автентичния вид на Стария град и квартала 
„Варуша“.

Струва ни се, че е за предпочитане да се използват гранитни павета без 
запълване на фугите между тях с цимент за калдаръма, които са 
най-устойчиви за пътища с трафик. Те са и най-красивият вариант за Стария 
град.

В тази връзка имаме следните въпроси:

1. Във формуляра за кандидатстване по проекта описано ли е, че голямата 
част от каменните и калдъръмените настилки ще бъдат заменени от плочки и 
че фугите между тях ще бъдат циментирани ? Описано ли е това в 
спецификациите към подадените оферти?

2. Къде са всички камъни от калдъръма след замяната им с плочи? Предадени 
ли са на възложителя (Общината)? Ако да, какво е направила Общината с тях? 
Ако не, обезщетена ли е по друг начин Общината?

3. Какви бяха спецификациите на материалите за панорамните площадки на 
улица „Стефан Стамболов“? Моля опишете ги!

4. Какви бяха спецификациите на материалите за дренажните решетки на 
тротоарите на улиците „Стефан Стамболов“, „Читалищна“ и „Иван Вазов“? 
Каква оценка е направена за тяхната функционалност?

5. Тъй като гаранционният период трябва да бъде още около 2 години, но на 
много места състоянието на ремонтираните пътища и платформата е много 
лошо, скоро ще се извършат ли пълни проверки и необходимите ремонти? Кога 
е планирано това?
Дали тези ремонти по гаранция ще бъдат извършени по по-устойчив начин? 
Считаме това за важно, така че да видим как новите ремонти ще стоят през 
последните 2 години от оставащия гаранционен период.



6. По време на ремонта бяха предвидени възможности за прибиране на 
кабелите за електричество и т.н. под земята, което всъщност е ваше 
задължение по закон. Кога ще се случи?
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